Motion on "Convention on the Elimination of All Forms of Discrimination against Women" to be moved by Hon Emily LAU Wai-hing at the Legislative Council meeting on Wednesday, 21 April 1999

Wording of the Motion

"That this Council urges the Administration to make every effort to implement expeditiously the numberous recommendations of the United Nations Committee on the Elimination of Discrimination against Women, contained in the Committee's concluding comments published after the hearing held on 2 February 1999 on the Initial Report on the Hong Kong Special Administrative Region under the Convention on the Elimination of All Forms of Discrimination against Women."

(譯文)

1999 年 4 月 21 日(星期三) 立法會會議席上 劉慧卿議員就"《消除對婦女一切形式歧視公約》" 提出的議案

議案措辭

"本會促請當局馬上全力落實聯合國消除對婦女歧視委員會在 1999 年 2 月 2 日審議香港特別行政區根據《消除對婦女一切形式歧視公約》提交的第一次報告後所發表的結論意見中的多項建議。"